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Abstract (en)
The supply container (1) for drinks machines has a delivery pipe (3) to deliver liquid in a predetermined quantity and a device (4) for level
compensation of the liquid in the body (2) of the container. The body of the container is closed airtight above the level of the liquid, and the device
for level compensation has a ventilation opening (6) located below the level of the liquid. The ventilation opening is connected to a ventilation
passage (5) which communicates with atmosphere above the level of the liquid.

Abstract (de)
Es wird ein Vorratsbehälter (1) für Getränkemaschinen beschrieben, der einen Behälterkörper (2), eine Ausgabeleitung (3) zum Ausgeben von
Flüssigkeiten in vorbestimmten Mengen und eine Einrichtung (4) zur Niveaukompensation des Flüssigkeitsspiegels (7a) im Behälterkörper (2)
aufweist. Um die Niveaukompensation auf konstruktiv einfache Weise durchführen zu können, wird vorgeschlagen, dass der Behälterkörper (2) über
dem Flüssigkeitsspiegel (7a) im Wesentlichen luftdicht verschlossen ist und die Einrichtung (4) zur Niveaukompensation eine Belüftungsöffnung (6)
aufweist, die unterhalb des Flüssigkeitsspiegel (7a) angeordnet ist. <IMAGE>
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